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JAARVERSLAG MR 2023-2024 

Inleiding  

Voor u ligt het jaarverslag van de medezeggenschapsraad (MR) van de Zonnebloemschool 

over het schooljaar 2023-2024.  In dit jaarverslag beschrijft de MR in hoofdlijnen waar zij zich 

het afgelopen schooljaar mee bezig heeft gehouden. Het verslag heeft tot doel om de 

achterban – ouders en personeel – te informeren over de activiteiten van de MR die in het 

afgelopen schooljaar hebben plaatsgevonden.  

Wat doet de MR?  
Iedere school in Nederland heeft verplicht een MR. Dat is vastgelegd in de Wet 

Medezeggenschap op Scholen (WMS). Een MR bestaat uit een afvaardiging van het 

personeel en een afvaardiging van de ouders. De MR overlegt met de directie van de school 

over belangrijke schoolzaken, zoals bijvoorbeeld het formatieplan, nieuwe 

beleidsvoornemens, verbeteringen en vernieuwingen in het onderwijs. De wet schrijft precies 

voor op welke gebieden de directie van een school de MR om advies en instemming moet 

vragen. In het geval van advies mag de MR alleen haar mening geven. Instemming betekent 

dat een voorgenomen besluit van de directie pas uitgevoerd mag worden ná instemming 

van de MR. De directie heeft instemming van de MR nodig op een aantal zaken, zoals 

bijvoorbeeld het schoolplan, het formatieplan, regels op het gebied van veiligheid en 

gezondheid en welzijn (Arbo). Naast de formele bevoegdheden van de MR, is zij tevens een 

klankbord voor de directie en een kanaal voor ouders met vragen of opmerkingen. 

Samenstelling MR  

De MR bestaat uit een personeels- en een oudergeleding. Ieder lid wordt voor een periode 

van 4 jaar gekozen. De MR van de Zonnebloemschool bestaat uit 8 leden: 4 personeelsleden 

en 4 ouders. Alle leden zijn aan het eind van de periode nog een keer herkiesbaar. 

 

Personeel 

         Zitting tot: 

Ankie Kuipers (voorzitter )*,       September ‘25  

Iris Blaak (secretaris) *, opgevolgd door Denise Nieuwenhuis  Januari ‘24 

Jacolien Postma *, opgevolgd door Johan Kommerij  Januari ‘24/ Januari ’28 

Nelleke Verhage *       September ‘25 

 

Ouders   

Arjan Pijnaker *       Juli ‘24 

Monique Wezenberg       Juli ‘24 

Anita Kramer*        Juli ‘26   

Marieke van Geemen       Maart ‘27 

* tweede periode → niet meer herkiesbaar    
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Vergaderingen  
De MR van de Zonnebloemschool vergadert 5 keer per jaar. Alle vergaderingen zijn wettelijk 

gezien openbaar, tenzij de MR besluit dat (een deel van) de vergadering besloten is. De 

leden kunnen hiertoe besluiten als er bijvoorbeeld zaken besproken zullen worden die 

personen betreffen. Alle vergaderingen in het afgelopen schooljaar waren openbaar. De 

agenda van de MR vergadering kent een aantal vaste onderwerpen. Daarnaast worden 

actuele ontwikkelingen op onze school op de agenda gezet. Gedurende het schooljaar zijn 

er verder jaarlijks terugkerende onderwerpen waarvoor de MR haar instemming moet geven, 

zoals de begroting, de formatie, het schoolplan, het scholingsplan en de schoolgids. De MR-

vergadering start altijd met een vooroverleg met de directeur waarin de MR op de hoogte 

wordt gehouden van de actuele zaken binnen de school. Aansluitend vindt de het 

resterende deel van de vergadering plaats. De  vergaderingen vinden zoveel mogelijk op de 

verschillende locaties van de Zonnebloemschool plaats, zodat de ouders een beeld krijgen 

van de hele school. 

 

Overzicht vergaderdata:  

Woensdag 4 oktober 2023 

Dinsdag 28 november 2023 (samen met bestuur) 

Woensdag 14 februari 2024  

Woensdag 10 april 2024 

Dinsdag 11 juni 2024 (samen met bestuur) 

De notulen van de MR vergaderingen zijn voor iedere leerkracht en ouder beschikbaar. Het 

personeel ontvangt de notulen van de vergadering digitaal van de secretaris. De ouders van 

de school kunnen de notulen op verzoek bekijken.  

Onderwerpen en werkzaamheden MR  

Locatie Urk 

In de zeeheldenwijk van Urk wordt een brede school gebouwd. De Zonnebloemschool zal 

daar ook zijn intrede doen met een paar SO-klassen. We worden op de hoogte gehouden 

van alle ontwikkelingen die hiermee gepaard gaan.  

Verkiezing oudergeleding MR 

Van 1 van de ouders zat het termijn er binnen de MR op en 1 ouder heeft besloten te 

stoppen vanwege andere bezigheden. Er hebben zich meerdere ouders aangemeld en 

vervolgens is er een verkiezing geweest.  Danniëlle Pijnaker en Ed Verbeek hadden de 

meeste stemmen en zullen per september 2025 Arjan Pijnaker en Anita Kramer gaan 

vervangen.  

Schoolkamp 

Afgelopen schooljaar is er voor het eerst sinds jaren weer een buitenlandkamp 

georganiseerd voor de VSO-leerlingen. De MR heeft hun gedachten hierover laten gaan en 

enkele tips meegegeven aan de kampvoorzitters 

WMK-EC 

Wij volgen de ontwikkelingen van de WMK-EC werkgroep (Werken met Kwaliteit voor 

Expertisecentra). Zij waarborgen de kwaliteit van het onderwijs binnen onze school. De 

uitkomsten hiervan worden altijd gedeeld met de MR en zij kunnen hier hun feedback op 

geven. 



3 
Jaarverslag MR 2023-2024 

 

Taxi’s 

Het blijkt dat sommige taxi’s te vroeg op de locaties zijn of juist heel laat. Dit is vervelend voor 

leerlingen, leiding en ouders. Vanuit de MR wordt hierover meegedacht. Vanuit het MT heeft 

Nicole contact gehad met de taxibedrijven en het overkoepelende contactpersoon van de 

gemeente. 

BMC  

Vanuit de inspectie kwamen een paar verbeterpunten naar voren. Het MT heeft advies 

ingewonnen bij een onafhankelijk kwaliteitsbureau en zij hebben een kwaliteitsonderzoek 

gedaan. De uitkomsten hiervan zijn besproken met de MR. 

Werkverdelingsplan 

Vanuit het MT kwam de vraag of de MR mee wilde kijken naar het werkverdelingsplan 

alvorens deze naar het team werd verstuurd. De MR heeft hier kritisch naar gekeken en hun 

feedback gegeven. 

Adresgegevens personeel 

Vanwege de AVG mogen de adresgegevens van het personeel niet zomaar zichtbaar zijn. 

Dit is onhandig als men collega’s een kaart wil sturen bij geboorte, overlijden of i.d. MR heeft 

hierover meegedacht en er is inmiddels een oplossing voor gevonden. 

Nieuw PMR-lid en verandering van rollen. 

Aangezien het termijn van Iris Blaak en Jacolien Postma er in januari 2024 op zit is er een mail 

uitgegaan met een oproep voor nieuwe PMR-leden. Hier zijn reacties op gekomen. Johan 

Kommerij is per januari 2024 gestart als algemeen lid en zal per september 2024 de 

voorzittersrol op zich nemen. Ankie Kuipers zal de MR dan verlaten. Denise Nieuwenhuis is 

gestart per januari 2024 en neemt de rol van secretaris over. Patricia Laurentsen start per 

september 2024 als algemeen MR-lid. 

Financiële analyse werkkostenregeling/ cafetariaregeling 

De MR heeft inspraak in de cafetariaregeling. Deze regeling is voordelig voor werkgever en 

werknemers, denk bv aan het fietsplan, korting bij een sportabonnement of iets anders wat 

met welbevinden te maken heeft. De MR heeft wederom mogen meedenken aan de 

invulling ervan en de MR heeft de collega’s op de voordelen geattendeerd. Hier is 

enthousiast op gereageerd. 

Actie MR 

Vanuit de MR zijn er CJP-passen uitgedeeld aan alle VSO-leerlingen en een regenponcho 

aan de SO-leerlingen. De CJP-passen zijn niet veel gebruikt. Dit zal dus ook geen vervolg 

krijgen. De regenponcho’s blijven op school en worden door veel leerlingen gebruikt. Ook zijn 

er weer dozen doppers besteld, dit keer in een oranje kleur passend bij het logo van onze 

school. 

  

Sollicitatiecommissie 

Gezien de stijging van het leerlingaantal en de veranderende populatie blijft het noodzakelijk 

om extra personeel aan te nemen. Vanuit de MR zit een afgevaardigde in de 

sollicitatiecommissie en zijn er diverse gesprekken gevoerd met diverse sollicitanten. Er zijn 

uiteindelijk meerdere nieuwe personeelsleden aangesteld.  

Stagevergoeding stagiaires 

De MR vraagt zich af waarom de stagiaires geen stagevergoeding krijgen. Wettelijk gezien is 

het niet verplicht, maar er zijn steeds meer bedrijven/ instellingen die het wel doen. Voor de 
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school zou het nu een te grote kostenpost worden en hoe ga je dan bepalen hoeveel 

iemand krijgt? De kwaliteit van stagiaires wisselt namelijk ook enorm. 

Persoonlijke hygiëne leerlingen 

Uit de praktijk blijkt dat er genoeg leerlingen zijn die geen maandverband of tampons bij zich 

hebben. De redenen hiervoor zijn uiteenlopend. Om ervoor te zorgen dat de leerlingen wel 

gebruik kunnen maken van deze producten zonder dat ze er om hoeven te vragen worden 

deze producten in de meisjes/ dames-WC neergelegd. Er zijn speciale toilettassen 

aangeschaft waar deze producten in kunnen en zo nodig worden bijgevuld. 

Kijkdagen/ open dag VSO 

Vorig jaar is er een kijkochtend op zowel de Plantage als het Esveld geweest voor nieuwe 

leerlingen en hun ouders. Dit idee kwam vanuit de oudergeleding van de MR. Dit is positief 

ontvangen en krijgt een jaarlijks vervolg.  

Vaste terugkerende onderwerpen 

Onderstaande onderwerpen zijn jaarlijks terugkerende onderwerpen en staan op vaste 

momenten op de agenda.  

• Informatie vanuit locaties  

• Ambitie-en nascholingsplan 

• Organisatiemodel MR 

• Reglement MR  

• Jaarplan MR 

• Sociale media 

• Werkgroepen  

• Begroting en jaarrekening 

• Beleidsplannen 

• Invulling lessen 

• Ziekteverzuim 

 

 

De agenda is een week voorafgaand aan de vergadering op te vragen bij de secretaris van 

de MR. Als u een vergadering wilt bijwonen dan kan dat uiteraard. Laat het ons dan vooraf 

even weten via mr@zonnebloemschool.nl 

 

Namens de medezeggenschapsraad, 

 

Johan Kommerij en Ankie Kuipers 


